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Verslag 16 oktober 2023 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
Aanwezig:   Max van de Pol (voorzitter), Jan van Baren, Roos Vigelius, Jacques Daamen, Erik 
Bezemer, Jannie Rosman (leden); Nel de Jong (aspirant lid); 
Suzanne Visser (gemeente Zwijndrecht);  Jeanet Moerings (Zorgbelang Inclusief); Alberta van den 
Dool (notulist) 
Afwezig: Zahra Bouzidi, Corina Heijstek, Pauline de Vries 
 

1 Welkom, vaststellen van de agenda 
Alberta notuleert, Jeanet aanwezig 
Janny Ubels- Rosman en Nel de Jong zullen namens de Seniorenraad aansluiten bij de 
Inwonersadviesraad. 
Vaststellen van de agenda. 
De voorzitter heet de gasten welkom. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2 Verslag en actielijst van de vergadering van 4 september 2023 (bijlage) 
a. Tekstueel en naar aanleiding van 
 Pg. 1.1, Jannie Rosman geeft aan, toe te willen treden tot de Inwonersadviesraad. Er 

zijn geen bezwaren van overige leden; de raad gaat akkoord. Dit zal verder geregeld 
worden via Jeanet. Nel de Jong neemt haar besluit over lidmaatschap na deze 
vergadering. 

 Pg.  3, Agendapunt 5 wordt twee keer vermeld. 
 Pg. 3.5, onder ‘Jeugd’: de voorzitter was aanwezig bij de bestuurlijke overleggroep 

Jeugd. 
 Pg. 4.5, de Wereld Alzheimerdag was een groot succes, geeft Jan aan.  

Het verslag wordt vastgesteld. 
b. Actiepunten 

De volgende opmerkingen worden gemaakt: 
 0805.03, WoonAdviesCommissie/rol Inwonersadviesraad: Suzanne heeft met de 

voorzitter van de WoonAdviesCommissie gesproken, maar is daar nog niet tevreden 
over. De voorzitter stelt voor, dat een gesprek gearrangeerd wordt tussen de 
voorzitters Inwonersadviesraad en Seniorenraad; Suzanne zal de voorzitter van de 
WoonAdviesCommissie nog een keer benaderen. 

 2205.02, beschikbaarheid Zorgmies natrekken: Suzanne geeft aan, dat de gemeenten 
hier overleg over hebben. Wordt vervolgd. 

De volgende actiepunten zijn afgehandeld: 0805.04, 2606.03, 0409.01, 03, 05, 06. 

3 Thema: Gezondheidsbeleid  door Rineke Hoekstra en Jitske de Paauw. 
Rineke geeft een mondelinge toelichting op het thema aan de hand van de sheets, die zijn 
verstuurd. De sheets zijn onderdeel van de informatie aan de gemeenteraad, er volgt nog een 
oriëntatie, besluitvorming, en voor eind 2023 moet vaststelling plaatsvinden. Tegelijk is de 
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regio bezig met het regionale meerjarenplan gezondheid en jeugd. Eén en ander hangt ook 
samen met het Gezond Actief Leven Akkoord vanuit de overheid; daar worden ook financiële 
middelen verstrekt. 
Het Gezondheidsbeleid heeft raakvlakken met andere beleidsstukken. De Inwonersadviesraad 
ziet graag deze verbinding, ook inzake het integraal geven van adviezen. 
Met name wordt gewezen op de mentale gezondheid van jongeren, hier ligt een probleem. 
Ook wordt gewezen op inwoners in een kwetsbare omgeving die een minder hoge 
levensverwachting hebben. De voorzitter geeft mee, niet de overige groepen uit het oog te 
verliezen. Het zal nog met de raad besproken worden, waar prioriteiten liggen. Vanuit het rijk 
zijn juist wel middelen beschikbaar gesteld voor de mentale gezondheid van jongeren, evenals 
middelen voor eenzaamheid, valpreventie etc.  
Aan de middelen vanuit het Gezond Leven akkoord is de voorwaarde verbonden, dat domein 
overstijgend wordt gewerkt. Daar is een integraal plan voor opgesteld, wat ingediend is bij 
VNG om in aanmerking te komen voor de middelen. Met een positief akkoord is dit naar de 
overheid gegaan. 
De Brede SPUK regeling is gekoppeld aan de nota volksgezondheid, waarmee de daaruit 
voortkomende middelen één geheel vormen.  
De voorzitter merkt op, dat het onderwerp alle domeinen raakt van de Inwonersadviesraad. 
Het is goed, als de raad meegenomen wordt bij de uitvoeringsprogramma’s die in 2024 worden 
vastgesteld, zodat ook vroegtijdig adviezen verstrekt kunnen worden. Dit kan opgenomen 
worden in ons jaarplan. 
De samenwerking wordt voortdurend gezocht door de gemeente, niet alleen met 
subsidiepartners, o.a. ook  onderwijs wordt genoemd, en huisartsen 
Vervolgens worden de sheets met de vijf opgaven besproken. 
Verkleinen gezondheidsverschillen 
De voorzitter wijst op de beleidsstukken op strategisch niveau; hoe vindt de vertaling naar 
operationeel niveau plaats, en de vraag is hoe de Inwonersadviesraad daar een rol kan spelen:  
Als voorbeeld wordt gesproken over ‘veerkrachtige buurten’, en de scholen. Hier wordt een 
verbinding gelegd, bv. invoeren van een verlengde schooldag.  
Over de bereikbaarheid van de doelgroepen wordt doorgesproken. Het begint al bij prenataal 
huisbezoek, dat voor iedereen toegankelijk is, dit wordt breed ingezet.  
Stimuleren gezonde leefstijl 
Er wordt gewezen op de verbinding met preventie. Het RIVM heeft een nieuwe tool, rondom 
kinderen met een gezond gewicht, waarbij een koppeling bestaat met de zorgverzekeraars die 
vervolgens meebetalen aan een medische indicatie. Er wordt dus bredere samenwerking 
gezocht. Ook in de regio wordt meer samengewerkt. 
Gezonde leefomgeving 
De punten uit de sheet worden besproken, maar ook bv. PFAS wordt benoemd, in relatie tot 
het Schone lucht akkoord. De omgeving speelt een belangrijke rol. Als collectieve 
verbeteringen worden doorgevoerd, worden gezondheidsverschillen verkleind.  
Mentale druk op jongeren/jongvolwassenen 
Er wordt opgemerkt, dat hier ook een rol ligt voor cultuur; maar het gaat ook over 
weerbaarheid en kwetsbaarheid. Ook preventie heeft een rol, o.a. het investeren in het 
vergroten van draagkracht wordt genoemd. 
Onderwijs/jeugdhulp/kinderopvang  heeft een rol bij deze opgaven. 
Vitaal ouder worden 
De samenwerking met de ziekenhuizen wordt ook benoemd; er gebeurt al veel op regionaal 
niveau. 
De volgende vragen komen nog aan de orde: 

- Hoe worden inwoners betrokken? Rineke geeft aan, dat het liefst ambassadeurs en 
ervaringsdeskundigen ingezet worden, om mensen te bereiken. Signalerend 
huisbezoek speelde eerder een grote rol. Nu ligt die rol bv. bij het Badhuis, en ook 
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Diverz, inloophuizen. Om inwoners te bereiken moet de informatie echt achter de 
voordeur gebracht worden. 

De voorzitter geeft aan, dat de uitvoeringsplannen tegemoet gezien worden, en bedankt 
Rineke en Jitske voor hun aanwezigheid en presentatie.  

5 Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  
•  Seniorenraad: Jacques (Jannie) 
De raad vergadert over twee weken. 
De voorzitter was aanwezig bij de laatste vergadering en heeft een korte presentatie gehouden 
over de Inwonersadviesraad. Een winstpunt wat gezamenlijk bereikt is, is het inrichten van 
meer stembureaus. 
• Stand van zaken Stichting Inwonersadviesraad: Max en Jacques 
De opmerkingen op de stukken zijn verwerkt, en het ligt gereed om naar de notaris te gaan. 
Hiervoor zijn namen en geboortedata nodig van de huidige leden (zoals in de burgerlijke stand 
vermeld). Ieder stuurt dit naar Jeanet. 
Erik informeert naar medeverantwoordelijkheid van leden: op basis van de statuten zal aan  
leden, zodra zij uit de raad gaan, een vorm van decharge verleend worden.  
Er komt een onderscheid tussen een operationeel bestuur, en een toezicht bestuur, de leden 
van de stichting. Het operationele bestuur zijn een voorzitter, penningmeester en secretaris; 
die worden aangemeld bij de KvK en zijn handelingsbevoegd. Op het moment van uittreden 
wordt dit weer gemeld bij de KvK. 
Het operationele bestuur benoemt de leden van de stichting. De stichting is een adviesorgaan 
naar de gemeente, niet van de gemeente. 
In de statuten wordt omschreven hoe om te gaan met benoemingstermijnen. 
Ten aanzien van de begroting wordt aangegeven, dat die nauwelijks afwijkt van 2023. De 
indexeringscijfers zijn nog niet bekend, en zullen daarin meegenomen worden.  
Er is 4000 euro begroot voor de vergoeding van de leden. Het is niet duidelijk, hoe dit is 
vastgelegd, in relatie tot het aantal leden dat aanwezig is. 
De begroting 2024 wordt vastgesteld, onder voorbehoud van het onderzoeken hoe de 
vergoeding van de leden is geregeld. 
• Activiteitenplan en begroting 2024 en subsidieverzoek 2024 zijn ingediend. Bijlagen 
4B en 4C 
Om meer structuur aan te brengen, hebben de voorzitter en Jeanet een activiteitenplan 
opgesteld.  
Onder doelen wordt de communicatie tussen Inwonersadviesraad en Seniorenraad gemist. 
De volgende thema’s worden genoemd: (mogelijk vallen thema’s samen): veerkrachtige 
buurten, jeugd, buurtaanpak, uitvoeringsplan Jeugd – Gezondheid, Sportakkoord, 
Preventieakkoord, inclusie, Wmo, nieuwe Jeugdwet, convenant dementievriendelijk. 
Naast beleidsmatig aanpak zal er ook verbinding met operationele aanpak bestaan. 
Het activiteitenplan wordt vastgesteld met voornoemde opmerkingen. 
Begroting 2024: zie voorgaand agendapunt. 

5 Speerpunten, stand van zaken. Welke zaken spelen er? 
•  Armoede: Zahra, Pauline   
Geen punten.  
• Jeugdhulp: Pauline 
Geen punten. Pauline is niet aanwezig. 
• Regionale Adviesraad: Max 
De problemen met  “mijn SDD” zijn aangekaart, antwoord blijft hetzelfde. Vraag: hoe kan de 
communicatie wel verbeteren? De SDD zou niet meer moeten verwijzen naar “mijn SDD”. 
Er wordt afgesproken een reactie naar de SDD te sturen en/of een advies te schrijven via 
Regionale raad: actie Max en Jeanet (in cc naar de wethouder van Zwijndrecht). 
• VN-verdrag/inclusie-agenda: Corina 
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Corina is niet aanwezig. 
• Sport: Erik          
Op 16 november is er een netwerkbijeenkomst, thema 12 – 21 jaar; de voorzitter is dan ook 
aanwezig. Op 20 december is het volgende sportplatform. 
• Woon Advies Commissie: Corina 
Zie agendapunt 2b. Bas Mol wordt ook uitgenodigd. 

6 Mededelingen en Rondvraag 
- Voorstel vergaderdata 2024 bijlage 6 
- Roos heeft contact gehad met MEE, over het project fictieve mantelzorg GGZ 

(persona). Dit wordt weer opgepakt, na corona. Er komt een klankbordgroep.  Roos 
wordt toegevoegd aan het thema ‘mantelzorg’, in de agenda.  

- Roos ziet graag dat het meldpunt ‘zorg en overlast’ weer in de publiciteit komt (GGD 
ZHZ). 

7 Volgende vergadering 16 oktober: 
De voorzitter sluit de vergadering ca. 21.45 uur. 

    
Vergaderschema/notuleren 
 

Datum Inhoudelijk thema Ondersteuning 

13 november 
 

Ambtenaren Jeugd? Alberta notuleert 
Jeanet afwezig 

11 december 
 

 Alberta notuleert 
Jeanet aanwezig 

 
 


